

Dear UISG Community,

During **Monday 13th November to Friday 17th November**, we have a professional photographer coming to School to take official pictures of our K to Year 11 students.

All students in K to Year 10 must wear the school uniform. Uniforms are currently available at the Uniform Shop. Year 11 students must follow the school dress code. Both uniform policies are attached again for your convenience.

- **K - Year 3: Green polo, grey shorts/skort, black shoes**
- **Year 4 - 6: White polo, grey shorts/skort, black shoes**
- **Year 7 - 10: White shirt, grey shorts/skort, black shoes**
- **Year 11: Dress code applies (attached)**

If the weather is cooler, girls can wear stockings/school trousers and boys can wear the school trousers (also available at the School Uniform Shop). Kindly note that winter uniform will be available later in November. Below you will find a class schedule for when photos will be taken:

- **Monday, 13 Nov: 7I, 7G, 7S, all Year 8 classes, 9U, 9S, 9I**
- **Tuesday, 14 Nov: all K classes, all Year 1 classes, all Year 6 classes**
- **Wednesday, 15 Nov: 3G, 3Y, 7U, 9G, 10S, all Year 4 classes, all Year 11 classes**
- **Thursday, 16 Nov: all K1 classes, 3R, all Year 5 classes, all Year 2 classes**
- **Friday, 17 Nov: all K2 classes, all K3 classes, 10G, 10I, 10U**

***If a child is absent, there will be a chance to retake individual photos. However, the class photo will only be taken on the specified date, as above.**

You will be sent details soon with information about purchasing photos (both printed and digital). We look forward to seeing everyone with their beautiful smiles!

Best regards,
UISG

亲爱的UISG伙伴们，

在**11月13日至17日**期间，学校将有一位专业的摄影师来为我们的学生和员工拍摄照片。

请知悉**K到10**年级所有年级的学生必须穿着校服来进行照片的拍摄。校服现可在校服部购买。**11**年级的学生务必遵循学校的穿着要求。

- **K至3**年级：绿色Polo衫，灰色短裤/裙裤，黑色鞋子
- **4至6**年级：白色Polo衫，灰色短裤/裙裤，黑色鞋子
- **7至10**年级：白色衬衫，灰色短裤/裙裤，黑色鞋子
- **11**年级遵循学校的着装要求。

如果天气冷的话，女生可以穿长袜或者穿学校长裤，男生也可穿学校长裤。冬季校服可在**11**月份末购买到。

以下是各班级的拍摄时间：

星期一，**11月13日**: **7I, 7G, 7S, 全体8年级, 9U, 9S, 9I**

星期二，**11月14日**: 全体**K**年级, **1**年级, **6**年级

星期三，**11月15日**: **Y3G, Y3Y, 7U, 9G, 10S, 全体4**年级, **11**年级

星期四，**11月16日**: 全体**K1**年级, **Y3R, 全体5**年级, **2**年级

星期五，**11月17日**: 全体**K2** 年级, **K3** 年级, **10G, 10I, 10U**

*如果学生在拍摄当天缺勤的话，将会有一次机会补拍个人的照片，但班级照片将只会在以上时间拍摄。购买照片的相关信息将稍后通知给大家。我们期待孩子们穿戴整齐，笑容可人的照片。

致以美好祝愿，UISG

Utahloy International School Guangzhou

800 Sha Tei Bei Road, Bai Yun District, Guangzhou 510515
广州市白云区沙太北路 800号 邮编 510515

✉ info@uisgz.org ☎ +8620 8720 2019 🌐 www.utahloy.com

Accredited by



Affiliated with

